
PROTOKÓŁ Nr XI/04 
 

z XI posiedzenia Rady Gminy Mielnik 
w dniu 27 kwietnia 2004 roku. 

 
Sesja Rady Gminy rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Mielnik o godz. 900 , 
zakończyła się o godz.1105. 
 
Radni nieobecni na sesji : 

1. Pan Marek Patkowski 

Lista obecności radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu. 
 

Otwarcia XI sesji Rady Gminy Mielnik dokonał jej Przewodniczący Pan Mieczysław 
Jaroszuk. 
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że w sesji 
uczestniczy 14 radnych, co stanowi regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych 
uchwał. 
 
Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską. 
 

Do punktu 2. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym porządek obrad XI Sesji Rady Gminy  Mielnik. 

Wniosków w sprawie zmian porządku obrad sesji nie zgłoszono. 

Porządek XI sesji Rady Gminy brzmi następująco : 

1. Otwarcie sesji. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie trybu postępowania o udzielenie dotacji z budżetu Gminy 
Mielnik podmiotom nie zaliczanym do sektora finansów publicznych i nie działających w 
celu osiągnięcia zysku na realizację zadań Gminy, sposobu rozliczania dotacji oraz 
kontroli wykonywania zadań. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 
2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia ze Stowarzyszenia Powiatów i Gmin 
Nadbużańskich. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz ustalenia 
wartości jednego punktu w poszczególnych kategoriach zaszeregowania dla pracowników 
Gminnego Zespołu Oświaty w Mielniku. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz ustalenia 
wartości jednego punktu w poszczególnych kategoriach zaszeregowania dla pracowników 
Zespołu Szkół w Mielniku. 

12. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2003r. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

14. Wolne wnioski. 

15. Zakończenie obrad. 

 
Do punktu 3. 

 
Przewodniczący Rady poinformował radnych, że protokół z poprzedniej sesji Rady 

Gminy wszyscy radni otrzymali, ponadto jest on wyłożony na sali obrad.  
Zwrócił się z zapytaniem czy radni mają uwagi lub poprawki do treści protokołu ? 

Radni nie wnieśli uwag ani poprawek do treści protokołu. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, przyjęła protokół z X sesji 
Rady Gminy. 
 
Pan Przewodniczący udzielił głosu Panu Józefowi Olszewskiemu – pracownikowi Zespołu 
Doradztwa Rolniczego w Siemiatyczach. 

Pan Olszewski zaapelował do radnych, sołtysów i gości obecnych na sesji aby przekazali 
rolnikom informację, że 15 czerwca br. upływa termin składania wniosków o dopłaty 
bezpośrednie. Należy zmobilizować sąsiadów, rodzinę i znajomych do składania tych 
wniosków, a czasu pozostało niewiele. Gmina Mielnik należy do tej grupy gmin, w których 
bardzo mało osób złożyło wnioski o dopłaty. Nie należy tego odkładać na ostatnią chwilę, bo 
może wówczas się okazać, że jeszcze brakuje jakichś dokumentów i wniosek nie zostanie 
złożony w terminie. W Urzędzie Gminy Mielnik każdego dnia pomocy w wypełnianiu 
wniosków udzielają przeszkolone do tego osoby, a Pan Olszewski jest gotów osobiście 
zawieść wypełniony wniosek do Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. 
Na pytanie na temat znakowania koni Pan Olszewski wyjaśnił, że znakowaniem koni i 
wydawaniem im paszportów zajmuje się Związek Hodowców Koni w Białymstoku. 
 

Do punktu 4. 
 

Pan Wójt przedłożył Radzie Gminy sprawozdanie ze swojej działalności w okresie między 
sesjami : 

� W dniu 01 kwietnia br. odbył się przetarg na drogę w Tokarach, wygrał go Pan Tołwiński 
proponując najniższą cenę 52 tys.zł. i już rozpoczęły się prace budowlane na tej drodze. 

� Została zgłoszona do odbioru ulica Mostowa, co oznacza, że praktycznie, na 
Przedmieściu, zakończona zostanie budowa dróg. Po zakończeniu prowadzonej przez 
PERN inwestycji, ulica Mostowa zostanie na dłuższym odcinku, aż do Bugu, wyłożona 
kostką, zostanie to sfinansowane przez PERN. 

� Na drogach gminnych rozpoczęte zostały prace równiarką, tam gdzie jest to konieczne 
drogi te będą dożwirowywane, prace będą sukcesywnie kontynuowane we wszystkich 
sołectwach. Sołtysi wsi będą informowani o terminie pracy równiarki w ich wsi. 
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� Po długich uzgodnieniach zakończyły się prace projektowe na drogę w Homotach, 
niebawem zostanie ogłoszony przetarg na wykonanie tej drogi. 

� Wystąpiły pewne problemy z dokumentacją na oczyszczalnię ścieków w Mielniku. Wiąże 
się to z faktem złożenia odwołania przez jednego z uczestników przetargu, który 
zakwestionował postawione przez nas warunki i wymagania. Uważamy, że odwołanie to 
jest bezzasadne, ponieważ projektanci powinni zaprojektować to w takiej technologii, jaka 
nam odpowiada a nie stawiać własne warunki. To jednak spowodowało przesunięcie 
terminu drugiego przetargu, niebawem jednak zostanie on zorganizowany. 

� Pan Wójt poinformował o swoim uczestnictwie w spotkaniu z wicepremierem Oleksym, 
odbyło się ono w Białymstoku, w przeddzień jego wyboru na stanowisko marszałka 
Sejmu. 

� Tuż przed Wielkanocą znów były próby podpaleń lasów w okolicach Św. Góry Grabarki. 
W ostatnich dniach odbyło się w tej sprawie w Urzędzie Gminy spotkanie przedstawicieli 
policji i straży pożarnej, podjęto pewne ustalenia mające na celu wyeliminowanie 
podpaleń. Nadal aktualna jest sprawa nagrody w wysokości 5 tys. zł., ufundowana przez 
Wójta Gminy Mielnik, za pomoc w schwytaniu podpalacza. 

 
Rada Gminy przyjęła do wiadomości sprawozdanie złożone przez Pana Wójta. 

 
Do punktu 5. 

 

Pan Przewodniczący Rady odczytał treść zgłoszonych przez radnych interpelacji : 

Interpelacja nr 32/04 Pani Walentyny Wierzby 
1. Czy przewiduje się wydanie nowych publikacji dotyczących naszej Gminy, Mielnika, z 

okazji obchodów „Dni Mielnika”? 
2. Czy w nowym organizowanym Ośrodku Zdrowia planuje się wykorzystanie aparatu USG, 

który jest na stanie a nie jest użytkowany ? 
3. Proszę o położenie chodnika przynajmniej po jednej stronie na ul. Stary Trakt i Duboisa 

ze względu na dość dużą ilość osób chorych i niedołężnych, korzystających z ulicy i 
stanowiących zagrożenie dla siebie i kierowców. 

(w zał. na str..........prot.) 
 

Do punktu 6. 
 
Pan Przewodniczący Rady poinformował, ze sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania 
budżetu gminy za 2003r. otrzymało pozytywna opinię Komisji Rewizyjnej ora pozostałych 
Komisji Rady Gminy. Zostało również pozytywnie zaopiniowane przez Regionalną Izbę 
Obrachunkową. 
 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała opinię Komisji Rewizyjnej z dnia 1 
kwietnia 2004r. w sprawie sprawozdania Wójta Gminy z wykonania budżetu gminy za 2003r. 

(w zał. na str..........prot.) 
 
Pan Wójt Gminy stwierdził, że rok 2003 należy uznać za udany, ponieważ wszystkie nasze 
zamierzenia budżetowe zostały zrealizowane, w trakcie roku nastąpił znaczny wzrost 
dochodów, co pozytywnie przyczyniło się realizacji budżetu. 
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Środki niewykorzystane w roku ubiegłym pozwoliły na znaczne zwiększenie tegorocznych 
wydatków. Postaramy się również o realizację w roku bieżącym drobnych spraw zgłaszanych 
przez mieszkańców gminy, których wcześniej nie byliśmy w stanie zrobić. 
Pan Wójt zwrócił się do Rady Gminy o udzielenie mu absolutorium za 2003r. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę nr XI/62/04 w 
sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. 

(w zał. na str..............prot.) 
 

Do punktu 7. 
 
Pan Sekretarz Gminy przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie trybu postępowania o 
udzielenie dotacji z budżetu Gminy Mielnik podmiotom nie zaliczanym do sektora finansów 
publicznych i nie działających w celu osiągnięcia zysku na realizację zadań Gminy, sposobu 
rozliczania dotacji oraz kontroli wykorzystania zadań. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę nr XI/63/04 w 
sprawie trybu postępowania o udzielenie dotacji z budżetu Gminy Mielnik podmiotom nie 
zaliczanym do sektora finansów publicznych i nie działających w celu osiągnięcia zysku na 
realizację zadań Gminy, sposobu rozliczania dotacji oraz kontroli wykorzystania zadań. 

(w zał. na str..............prot.) 
 

Do punktu 8. 
 
Pan Sekretarz Gminy przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie uchwalenia rocznego 
programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w 
art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i 
wolontariacie. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę nr XI/64/04 w 
sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności 
pożytku publicznego i wolontariacie. 

(w zał. na str..............prot.) 
 
(po przerwie) 
 

Do punktu 9. 
 
Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wystąpienia ze 
Stowarzyszenia Powiatów i Gmin Nadbużańskich. 
 
Pan Wójt poinformował radnych, że powodem skierowania do Rady Gminy projektu 
uchwały w sprawie wystąpienia ze Stowarzyszenia Powiatów i Gmin Nadbużańskich było to, 
że poprzez przynależność do Stowarzyszenia nic gminie nie udało się osiągnąć. Wójt 
przyznał, że w momencie powstawania Stowarzyszenia, był wielkim zwolennikiem 
przynależności do niego, tym bardziej, że jego cele statutowe były bardzo szerokie. Wszyscy 
mieliśmy wielkie nadzieje co do Stowarzyszenia, ale niestety na nadziejach się skończyło. 
Obecnie działalność Stowarzyszenia ogranicza się do organizowania szkoleń i zwykłego 
przejadania pieniędzy.  
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Pani Olga Pogrebniak zwróciła się z zapytaniem czy tworzony Park Krajobrazowy „Przełom 
Doliny Bugu” ma związek z tym Stowarzyszeniem i czy obejmuje również teren naszej 
gminy ? 
 
Pan Wójt odpowiedział, że park ten nie ma związku ze Stowarzyszeniem ani tez nie 
obejmuje terenu naszej gminy. Czynione były starania aby park ten obejmował również teren 
naszej gminy, ale nie należy się z tym śpieszyć, ponieważ jak dotąd nie przemawiają za tym 
żadne korzyści. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę nr XI/65/04 w 
sprawie wystąpienia ze Stowarzyszenia Powiatów i Gmin Nadbużańskich. 

(w zał. na str..............prot.) 
 

Do punktu 10. 
 
Pani Kierownik Gminnego Zespołu Oświaty przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz ustalenia wartości jednego punktu w 
poszczególnych kategoriach zaszeregowania dla pracowników Gminnego Zespołu Oświaty w 
Mielniku. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę nr XI/66/04 w 
sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz ustalenia wartości jednego punktu w 
poszczególnych kategoriach zaszeregowania dla pracowników Gminnego Zespołu Oświaty w 
Mielniku. 

(w zał. na str..............prot.) 
 

Do punktu 11. 
 
Pani Kierownik Gminnego Zespołu Oświaty przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz ustalenia wartości jednego punktu w 
poszczególnych kategoriach zaszeregowania dla pracowników Zespołu Szkół w Mielniku. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę nr XI/67/04 w 
sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz ustalenia wartości jednego punktu w 
poszczególnych kategoriach zaszeregowania dla pracowników Gminnego Zespołu Oświaty w 
Mielniku. 

(w zał. na str..............prot.) 
 

Do punktu 12. 
 

Pani Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła radnym informację z 
działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2003r. 

(w zał. na str..............prot.) 
 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji i przyjęli j ą do wiadomości. 
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Do punktu 13. 
 

Odpowiedź na interpelację nr 32/04 
Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy 

1. Jest w trakcie opracowywania przewodnik po Gminie Mielnik, projekt ma być gotowy w 
najbliższy piątek i jeśli nie będzie żadnych poprawek, to zostanie oddany do druku. 
Również w trakcie opracowywania jest plan Mielnika, zostanie on umieszczony w parku , 
na dużej tablicy, tak, aby każdy gość przyjeżdżający do Mielnika nie miał problemu ze 
zwiedzaniem. Plan Mielnika znajdzie się również w przewodniku. Jeśli chodzi o 
wydawnictwa związane z „Dniami Mielnika”, to będą to być może jakieś breloczki, 
znaczki itp. 
W ubiegłym tygodniu w radiu „BIS” wyemitowano reportaż o Mielniku, wypowiadało się 
w nim wiele osób, między innymi Wójt, Sekretarz i Pani Dyrektor Zespołu Szkół. 

2. Aparat USG został przekazany dla ZOZ, po zaadaptowaniu pomieszczeń w budynku 
Urzędu Gminy na potrzeby Ośrodka Zdrowia, aparat ten wróci do Mielnika. Pan Wójt 
poinformował również, że ordynator oddziału ginekologiczno-położniczego szpitala w 
Siemiatyczach obiecał częściowo wyposażyć w sprzęt gabinet dla kobiet w nowym 
Ośrodku Zdrowia w Mielniku. 

3. W kwestii budowy chodników na ulicach Duboisa i Stary Trakt Pan Wójt stwierdził, że 
nie jest w stanie obecnie odpowiedzieć, ponieważ na rok bieżący zaplanowano dużo 
inwestycji. Jeśli będzie czas i pieniądze, to do tej sprawy wrócimy w terminie 
późniejszym, może na majowej lub czerwcowej sesji. Wcześniej jednak sprawa ta 
zostanie omówiona na posiedzeniu Komisji. 

 
Do punktu 14. 

 
Pan Wójt Gminy podziękował radnym za jednogłośnie udzielone mu absolutorium. 
Stwierdził, że to już 13 absolutorium w jego życiu, ale po raz pierwszy udzielone mu zostało 
jako Wójtowi. Wprawdzie w ubiegłym roku absolutorium również było udzielane dla Wójta, 
ale dotyczyło budżetu prawie w całości realizowanego przez Zarząd Gminy. 
 
Pan Wacław Antoni Malon 
W związku z finansowaniem z budżetu gminy Mielnickiego Klubu Sportowego Pan radny 
zwrócił się do Pana Piotra Wysockiego, jako Prezesa Klubu, o złożenie sprawozdania z 
osiąganych przez drużynę wyników w obecnej rundzie. 
 
Pan Piotr Wysocki stwierdził, że pytanie Pana radnego jest nie na miejscu, ponieważ Pan 
Wysocki nie reprezentuje na sesji Klubu Sportowego i nie jest jego Prezesem. O wynikach 
meczów Pan Wysocki może porozmawiać z Panem radnym po sesji. 
 
Pan Wójt poinformował, że Prezesem MKS jest Pan Michał Walendziuk, który przebywa 
teraz poza Urzędem Gminy i nie ma możliwości poproszenia go na salę obrad. 
Jeśli chodzi o dotację dla Klubu, to jej rozliczanie jest skrupulatnie kontrolowane przez 
pracowników Urzędu Gminy, otrzymaliśmy rozliczenie z wydatkowanych w tym roku 35 
tys.zł., przekazana została dla Klubu druga część tej dotacji, która również zostanie 
szczegółowo rozliczona. 
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Pan Kazimierz Tobota 
Zwrócił się z zapytaniem kto jest władny w uporządkowaniu terenu przy boisku sportowym, 
bo obecny jego wygląd przypomina teren księżycowy? Porządki powinny objąć cały obszar 
nadbużański. 
Pan radny zwrócił się również z zapytaniem o przetarg na ciągnik i samochód należące do 
Urzędu Gminy. 
 
Pan Wójt poinformował, że teren o którym mówił Pan radny zostanie uporządkowany, 
złożona tam ziemia zostanie przeniesiona na boczne boisko. Grupa komunalna miała do tej 
pory zbyt wiele zajęć (porządkowanie własnego lasu w Wajkowie, drogi przy Stacji Pomp, 
parku itp.) aby zająć się tym wcześniej. Jeśli chodzi o przetarg, to ogłoszenia o nim znajdą się 
na tablicach ogłoszeń w gminie, ukażą się również w lokalnej prasie. 
Ciągnik rolniczy wyceniony został na kwotę 15.000 złotych, zaś samochód UAZ na kwotę 
1.500 zł. 
 
Pani Helena Datczuk 
Czy powinnością mieszkańców jest samodzielne wyprofilowanie rowów i zasianie trawy po 
zakończeniu prac związanych z układaniem chodników w Moszczonie Królewskiej ? 
 
Pan Eugeniusz Suliba  
Zgłosił propozycję przeprowadzenia następujących prac porządkowych w Mielniku, które 
wpłyną na poprawę estetyki miejscowości i podkreślą jej historyczną przeszłość : 

- usunięcie dzikich zakrzaczeń na Górze Zamkowej, co spowoduje odsłonięcie widoku na 
dolinę Bugu, sam Pan Suliba deklaruje wykonanie tam oprysków na chwasty, 

- uporządkowanie placu u podnóża Góry Zamkowej, 

- całkowite odkrzaczenie muru obronnego od strony dróżki dojazdowej i rekonstrukcja 
zniszczonego odcinka muru, odsłonięcie historycznego bruku, 

- wykonanie schodów umożliwiających wchodzenie na Górę, na razie choćby 
prowizorycznych, drewnianych, 

- uporządkowanie całego pasa nadbużańskiego, od Topoliny aż do Zagórza, 

- rozwiązanie sprawy braku kąpieliska na Bugu, 

- na drodze między Mielnikiem a Osłowem można byłoby zrekonstruować szubiennicę, 
która przypominałaby o tym, że w XVII wieku, w czasach potopu szwedzkiego, wojska 
węgierskie pod wodzą Rakoczego wieszały tam mielniczan, 

- wykorzystać walory krajobrazowe Mielnika i zimą wozić turystów traktorem, 

- odbudować chodniki koło posesji Iwanowskich. 
 
Pan Wójt Gminy 
Stwierdził, ze wszelkie sprawy dotyczące remontów i inwestycji, zarówno w Mielniku jak i w 
innych miejscowościach gminy, należy zgłaszać przede wszystkim do radnych, ponieważ 
posiedzenie Rady Gminy nie jest zebraniem wiejskim. To radni na posiedzeniach komisji 
wstępnie rozstrzygają gdzie co będzie robione, potem zaś zatwierdzają te plany na sesji . 
Jeśli chodzi o kąpieliska, to obecnie w Bugu można się kąpać, bo od 10 lat Sanepid dopuszcza 
wodę w Bugu do kąpieli. Natomiast wyznaczenie kąpieliska jest inną sprawa, Bug jest zbyt 
groźną rzeką, co roku zmieniającą swoje koryto i Wójt nie odważy się wyznaczać na takiej 
rzece kąpieliska. Woda w Bugu jest czysta i kąpać się można wyłącznie na własną 
odpowiedzialność. 
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Pan Wójt zapewnił, że również jest zwolennikiem angielskiej murawy, ale nie wydaje mu się 
aby dało się to osiągnąć w pasie nadbużańskim i czy byłoby to również najlepsze 
rozwiązanie. 
Jeśli chodzi o uporządkowanie Góry Zamkowej, to przynależy ona do Parafii Rzymsko-
Katolickiej w Mielniku i tam należy kierować postulaty w tej sprawie. 
 
Pani Anna Łojko – sołtys wsi Maćkowicze 
Należy naprawić most na drodze w Maćkowiczach oraz odmalować przystanek autobusowy. 
Mieszkańcy wsi nadal są niezadowoleni ze stanu nawierzchni drogi przez wieś, gdzie nadal są 
kamienie i kurzy się. 
 
Pan Wójt stwierdził, że most w br. zostanie prowizorycznie naprawiony, natomiast w 
przyszłym roku chcemy zbudować go od nowa. Przystanek w najbliższym czasie zostanie 
odnowiony, zwłoka wynikła z powodu dużej ilości zajęć grupy komunalnej. Sprawdzimy 
również stan nawierzchni na drodze przez wieś. 
 
Pan Kazimierz Tobota  
Na ostatniej sesji Dyrektor Czmut obiecał, że zostanie ponownie ułożony chodnik na 
Przedmieście, należy mu o tym ciągle przypominać. 
 
Pan Wójt Gminy 
W ubiegłym tygodniu rozmawiał z Panem Czmutem i potwierdził on informację, że chodnik 
zostanie odtworzony. Ustalono również, że na drodze w Wajkowie zostanie położony asfalt 
zamiast emulsji asfaltowej. 
 
Pan Jan Saciuk 
Uważa, że w jakiś sposób należy zobowiązać właścicieli rozwalających się płotów w 
Niemirowie do ich naprawy. 
 
Pan Wójt stwierdził, że problem ten nie dotyczy tylko Niemirowa ale również innych wsi. 
Poinformujemy o tej sprawie inspektorów nadzoru budowlanego. 
 

Do punktu 15. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad X sesji Rady Gminy Mielnik Przewodniczący 
Rady podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej posiedzenie. 
 
 
 
Protokołowała 

Elżbieta Szymańska 


